
Primeiro.- Designar a Omar Caride Iglesias con DNI 53181840 K membro do Consello de 
Administracion de Radio Redondela, S.L. en representación do grupo político municipal do 
Partido Popular. 

Segundo.- Designar a Nuria Guardiola Medel con DNI 36022566 N membro do Consello de 
Administración de Radio Redondela, S.L. en representación do grupo político municipal 
Agrupación de Electores de Redondela en substitución de Alejandro Figueira López. 
A Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores 
asistentes, acorda ditaminar favorablemente a proposta transcrita 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as asistentes, sendo dezaoito votos a favor (8 do PP; 8 do PSdeG-PSOE; 1 do BNG e 1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, o ditame nos antecedentes transcríta. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, a Presidencia remata a presente sesión, sendo as catorce 
horas e trinta minutos da data fixa o encabezamento, en proba de todo o que, se redacta a 
presente acta, da que, como Secret ria do resente acto, dou fe.- 

N° 9 /2o13 

SESIÓN ORDINARIA C LEBRAD LO PLENO DO CONCELLO O DÍA 29 DE ABRIL DE 
2013 

ORDE DO DÍA 
1 APROBACIÓN, SE PROCEDE, DA ACTA DA ÚLTIMA SESIÓN. 
2 DAR CONTA DOS EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO. 
3 DAR CONTA DA LIQUIDACIÓN DAS CONTAS XERAIS DO CONCELLO DE REDONDELA DO ANO 2012 
4 DAR CONTA DA RESOLUCIÓN DA ALCALDÍA DE 9/ 04/2013 DA DELEGACIÓN NO 
CONCELLEIRO IULIO ALONSO MONTEAGUDO DO sERvIzO DE CULTURA E TURISMO E NO CONCELLEIRO ARTURO GONZÁLEZ BARBEIRO DO SERVIZO DE PATRIMONIO 
5 DAR CONTA DA SUBVENCIÓN SOLICITADA Á XUNTA DE GALICIA PARA O MANTEMENTO DOS SERVIZOS SOCIAIS COMUNITARIOS NO EXERCICIO 2013.- 
6 PROPOSTA PARA O NOMEAMENTO DE ALEJANDRO OTERO FERNÁNDEZ COMO 
PERSOEIRO DO ANO 2013 
7 ADXUDICACIÓN DO CONTRATO DA CONCESIÓN DA XESTIÓN DO CENTRO DE 
DEPORTES ACUÁTICOS DE CHAPELA 
8 ADXUDICACIÓN DO CONTRATO DE SUBMINISTRACIÓN, MEDIANTE ARRENDAMENTO FINANCEIRO CON MANTEMENTO (RENT ING), DE TRES VEHICULOS PARA O SERVIZO MUNICIPAL DA POLICÍA LOCAL 
9 SOLICITUDE PARA A DECLARACIÓN DA FESTA DO CHOCO COMO "FESTA DE 
INTERESE TURÍSTICO" 
10 ACTIVIDADES DE CONTROL DE PLENO: 
10.1 DAR CONTA RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA. 
10.2 MOCIÓNS 
10.2.1 MOCIÓN SOBRE A REDUCIÓN DO SERVIZO FERROVIARIO NA ESTACIÓN DE
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CESANTES. 
10.2.2 MOCIÓN DO PsdeG-PSOE SOBRE A BOLSA MUNICIPAL DE EMPREGO E O PLAN 
MUNICIPAL DE EMPREGO. 
10.2.3 MOCIÓN DO BNG SOBRE A SITUACIÓN DA EMPRESA PESCANOVA 
10.2.4 MOCIÓN DE AER SOBRE o COBRO DO IBI A IGREXA CATÓLICA 
10.2.5 MOCIÓN DO PSOE INSTANDO O REXEITAMENTO DO REPAGAMENTO DOS 
COMEDORES ESCOLARES 
10.2.6 MOCIÓN DO BNG SOBRE A DERROGACIÓN DA LEI DE TAXAS XUDICIAIS 
10.2.7 MOCIÓN DE AER SOBRE A NON INSTALACIÓN DUN "PALCO PRESIDENCIAL" 
NAS FESTAS DA COCA 
10.2.8 MOCIÓN DO PsdeG-PSOE SOBRE A RETIRADA DO ANTEPROXECTO DE LEI ORGÁNICA DE MELLORA DA CALIDADE EDUCATIVA (LOMCE) 
10.3 SOLICITUDE DE COMPARECENCIAS. 
10.4 ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas do día vinte e nove de abril de dous 
mil trece, baixo a Presidencia do alcalde Javier Bas Corugeira e a asistencia dos/ as 
conceHeiros/ as: Miguel Angel Álvarez Ballesteros, Julio Carlos Alonso Monteagudo, Maria 
Teresa París Blanco, Ana Maria Alonso Alonso, Jesús Crespo López, Maria José Barciela Barros, 
Herminda Quelle Fernández, Arturo González Barbeiro, Cándido Vilaboa Figueroa, Eduardo 
José Reguera Ocampo, Luís Alberto Orge Míguez, Digna Rosa Rivas Gómez, Antonio Cabaleiro 
Millares, Leticia González Guisande, Leonardo Cabaleiro Couñago, Antonio Vázquez Saco, José 
García Míguez, Cecilia Pérez Orge, Xoan Carlos González Campo e Jorge Varela Couñago, 
asistindo tamén o interventor do Concello Ángel Santamariña Rivera, actuando como secretario, 
o secretario xeral accidental Bernardo Soto López, constitúese o Pleno do Concello, en sesión 
ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 
INCIDENCIAS.- 
Con carácter previo ao tratamento dos asuntos incluídos na Orde do Día, a Corporación garda 
un minuto de silencio en lembranza das vítimas da violencia de xénero. 
A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a tratar os puntos 
da Orde do Día.- 
1. APROBACIÓN, SE PROCEDE, DA ACTA DA ÚLTIMA SESIÓN 
Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as, sendo vinteún votos a favor (10 do PP, 8 do PSdeG-PSOE, 2 do B.N.G. e 
1 de AER), aprobou a acta da sesión celebrada con carácter ordinario o día 19 de abril de 2013. 
2. DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 
Infórmase dos seguintes expedientes administraüvos de modificación de crédito: 
MC 10-13 tc 05-13 de modificación de créditos mediante transferencias por importe de 
113.124,36 euros. 

MC 11-2013 tc 06-13 de modificación de créditos mediante transferencias por importe de 
8.341,99 euros. 

Non se formulan observacións e o Pleno do Concello queda informado dos expedientes 
administrativos de modificación de crédito anteriormente relacionados 
3. DAR CONTA DA LIQUIDACIÓN DAS CONTAS XERAIS DO CONCELLO DE REDONDELA DO ANO 2012 
Dáse conta da liquidación do orzamento exercicio 2012 que presenta os seguintes datos:



Resultado orzamentario axustado de + 45.849,32 € 
Remanente de Tesourería para gastos xerais + 243.009,06 € 
Estabilidade orzamentaría: superávit de 480.198,70 € 
O Pleno do Concello queda enterado da liquidación do orzamento de exercicio de 2012. 
4. DAR CONTA DA RESOLUCIÓN DA ALCALDÍA DE 9/ 04/2013 DA DELEGACIÓN NO 
CONCELLEIRO JULIO ALONSO MONTEAGUDO DO SERVIZO DE CULTURA E TURISMO E NO CONCELLEIRO ARTURO GONZÁLEZ BARBEIRO DO SERVIZO DE PATRIMONIO 
Pola presidencia infórmase da resolución de alcaldía de data 9 de abril de 2013 de delegación do 
servizo de Cultura e Turismo no concelleiro D. Julio Alonso Monteagudo e do servizo de 
Patrimonio no concelleiro D. Arturo González Barbeito. 
5. DAR CONTA DA SUBVENCIÓN SOLICITADA Á XUNTA DE GALICIA PARA O MANTEMENTO DOS SERVIZOS SOCIAIS COMUNITARIOS NO EXERCICIO 2013.- 
Pola presidencia dáse conta da resolución da alcaldía de data 26 de marzo de 2013 referida á 
solicitude á Consellería de Traballo e Benestar Social dunha subvención por importe de 
251.497,08 € para o cofinanciamento dos servizos sociais comunitarios de titularidade municipal 
e do expediente instruído ao efecto. 
O Pleno do Concello queda informado do contido da resolución anteriormente citada e do 
correspondente expediente. 

6. PROPOSTA PARA O NOMEAMENTO DE ALEJANDRO OTERO FERNÁNDEZ COMO 
PERSOEIRO DO ANO 2013 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame da Comisión informativa de Cultura, Turismo e Patrimonio que transcrita dí: 
"O Pleno do Concello, na súa sesión de data 31 de xaneiro de 2013, aprobou as BASES PARA A CONMEMORACION ANUAL DA MEMORIA DUN PERSOEIRO DE REDONDELA QUE 
SALIENTE POLAS SÚAS APORTACIONS NOs ÁMBITOS CULTURAL, CIENTÍFICO, 
FILANTRÓPICO, PROFESIONAL ETC. 
Recibídas as distintas propostas dos colectivos culturais que propuxeron as seguintes 
personaxes: 

ERNESTINA OTERO SESTELO 
ALEJANDRO OTERO FERNÁNDEZ 
RITA REGOIO OTERO, 
reuniuse a comisión avaliadora, integrada por 4 persoas vencelladas ao movemento socio- 
cultural nomeadas por cada un dos grupos municipais. 
Despois de estudar as propostas recibidas, a comisión avaliadora acordou cos votos favorables 
de David Faro Dominguez e Modesto González Rodríguez e coas abstencións de José Luís 
Grande Grande e Isaac Borja Araujo Figueroa, propoñer, como persoeiro para o ano 2013, a 
ALEJANDRO OTERO FERNÁNDEZ 
Sometido o asunto a votación, a Comisión Informativa de Cultura, Turismo e Patrimonio, en 
votación ordinaria e por marioría dos/ as Sres./ as concelleiros/ as, sendo 8 votos a favor (4 PP + 
3 PsdeG-PSOE + 1 de AER) e 1 abstención do BNG ditaminou favorablemente a proposta 
transcrita" 

INTERVENCIONS 
O concelleiro Sr. Alonso Monteagudo fai unha breve exposición do procedemento seguido para 
o nomeamento do persoeiro do ano 2013 e, en particular, da proposta formulada pola comisión 
avaliadora e do ditame da Comisión Informativa de Cultura, Turismo e Patrimonio.



A concelleira Sra. Pérez Orge manifesta que xa na comisión informativa o seu grupo político 
abstivérase na votación por entender que neste tipo de procesos hai que ser sumamente 
coidadosos, por canto de non mostrarse favorable á proposta que se formula parece que se 
desvalora o nomeamento. Considera que existe unha certa vinculación política na elección do 
persoeiro cando o que se pretendía era todo o contrario 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo di que o seu grupo político xa presentara no mes de marzo 
unha moción solicitando que se lle puxera o nome de Alejandro Otero a unha rúa da vila, polo 
cal está de acordo coa súa elección como persoeiro de 2013, máxime tendo en conta que é o 
momento adecuado para recordalo por celebrarse o 125 aniversario do seu nacemento. 
O concelleiro Sr. Alonso Monteagudo manifesta que el non ve a politización que se di, e que o 
proceso foi absolutamente limpo. 
A Sra. concelleira Pérez Orge di que o procedemento de elección non se axustou ao en principio 
previsto, polo que a súa critica vai dirixida ao procedemento seguido e non pola elección do 
persoeiro nin polo persoeiro en si. Anuncia a abstención do seu grupo. 
O concelleiro Sr. Alonso Monteagudo pecha o debate indicando que as propostas foran 
efectuadas polos movementos asociativos do Concello. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación ordinaria, o Pleno do Concello, por maioría dos seus membros 
presentes, sendo dezanove votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE e 1 de AER) e dúas 
abstencións (2 do BNG), aprobou o ditame da Comisión informativa de Cultura, Turismo e 
Patrimonio nos antecedentes transcrita. 
7. ADXUDICACIÓN DO CONTRATO DA CONCESIÓN DA XESTIÓN DO CENTRO DE 
DEPORTES ACUÁTICOS DE CHAPELA 
Visto o ditame da Comisión Informativa de Deportes, que transcrita, dí: 
"Por resolución da Alcaldía de data 12 de novembro de 2012 acordouse o inicio do expediente 
para a contratación da Concesión da xestión do Centro de deportes acuáticos de Chapela, a 
licitar mediante procedemento aberto, por ser o procedemento ordinario e en función de que 
toda persoa interesada poida presentar unha proposición, ao abeiro do artigo 157 do Real 
decreto lexislativo 3/2011, do 14 de novembro, polo que se aproba o Texto refundido da Lei de 
contractos do sector público (en adiante TRLCSP). 
Por acordo do Pleno adoptado na sesión ordinaria celebrada o 20 de novembro de 2012 
aprobáronse os pregos de cláusulas administrativas particulares e prescricións técnicas. Así 
mesmo acordouse a apertura do procedemento de adxudicación, polo procedemento aberto, 
para a contratación da devandita concesión. 
O día 26 de decembro de 2012 tivo lugar o acto de cualificación de documentos da plicas 
presentadas ao procedemento aberto para a contratación da concesión da xestión do Centro de 
deportes acuáticos de Chapela, co resultado que se reflicte na acta da reunión que a 
continuación se transcribe: 
"Constituída a Mesa e examinados os asentos no correspondente libro rexistro, resulta que se 
presentaron tres proposicións. 
A continuación a Presidencia ordena o acto de apertura de documentación das plicas, 
correspondente aos sobres A): DOCUMENTACIÓN ADMINISTRATIVA XERAL, de 
conformidade co artigo 16 do Prego de casulas administrativas particulares que rexen o presente 
procedemento, dando o seguinte resultado: 
Plica núm. 1: Presentada por don Carlos Manuel Prelchi Gallego, con DNI núm. 36050392-P, en 
representación da empresa XESTIÓN AMBIENTAL DE CONTRATAS, SL, con CIF núm. B- 
36746584 e domicilio social en Vigo, na rúa Isaac Peral, 12, entrechán. Correo electrónico: 
jlanton@xestionambiental.com. 
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Plica núm. 2: Presentada por don Santiago Lafuente Pérez-Lucas, con DNI núm 51347886H, en 
representación da empresa AQUALIA GESTIÓN INTEGRAL DEL AGUA, SA, con CIF núm. A- 
26019992, e domicilio social en Madrid, na rúa Federico Salmón, 13, 2“. Correo electrónico: 
CMartinezG@fcc.es. 

Plica núm. 3: Presentada por don Agustín Martínez Rodríguez, con DNI núm. 52435060-M, en 
representación da empresa SERVIOCIO, CULTURA, DEPORTE Y RECREACIÓN, SL, con CIF 
núm. B-15416845, e domicilio social en Carballo (A Coruña), na rúa Vázquez de Parga, 5, 2°. 
Correo electrónico: serviocio@serviocio.es. 
Unha vez cualificada a documentación achegada polos licitadores, obsérvase que a presentada 
por Xestión Ambiental de Contratas, SL presenta deficiencias que deben ser emendadas, polo 
que a Mesa de Contratación, por unanimidade dos seus membros, acorda requirir a esta 
empresa a documentación que se detalla a continuación: 
Xustificante de ter depositada a garantía provisional. 
Os documentos que xustifiquen a solvencia técnica conforme ao establecido no apartado 3 do 
artigo 13 do Prego de cláusulas administrativas particulares que rexen neste procedemento. 
O compromiso de que a sociedade concesionaria adoptará o modelo de contabilidade ao que se 
refire o apartado 6 do devandito artigo. 
Finalmente, a Mesa de Contratación acorda conceder un prazo de tres días hábiles para que a 
empresa presente a documentación requirida e fixar como data para o exame desta o mércores 
día dous de xaneiro de dous mil trece, ás catorce horas, procedéndose a continuación á apertura 
dos sobre B) PROGRAMA. 
A Presidencia da por rematado o presente acto, sendo as catorce horas e trinta e cinco minutos 
da data fixada no encabezamento, para constancia do tratado, redáctase a presente acta, que 
asino xunto co Presidente, de todo o que, como secretaria, dou fe..” 
Transcorrido o prazo conferido para a enmenda das deficiencias sen que a empresa requirida 
presentase ningunha documentación, o 2 de xaneiro de 2013 constituíuse novamente a Mesa de 
Contratación para a apertura dos sobres B) Programa co resultado que se reflicte na acta da 
reunión que se transcribe a continuación: 
Constituída a Mesa, pola Presidencia ponse de manifesto que, de conformidade co disposto na 
Mesa celebrada o 26 de decembro pasado, requiriuse á empresa Xestión Ambiental de 
Contratas, S. L., para que enmendase as deficiencias observadas na documentación aportada co 
sobre A), concedéndoselle un prazo de tres días hábiles para que presentara a documentación 
requirida, sen tela presentado. 

Á vista do que, a Mesa de Contratación, por unanimidade dos/ as seus asistentes, acorda 
rexeitar a proposición n° 1, presentada por don Carlos Manuel Prelchi Gallego, co DNI núm. 
36050392-P, en representación da empresa XESTIÓN AMBIENTAL DE CONTRATAS, S.L., con 
CIF núm. B-36746584 e domicilio social en Vigo, na rúa Isaac Peral, 12, entrechán. Correo 
electrónico: jlanton@xestionambiental.com., por non aportar a documentación requirida, esixida 
na cláusula 13, das administrativas particulares que rexen o presente procedemento. 
Así mesmo a Mesa por unanimidade, acorda admitir as proposición n° 2 e 3 presentadas ao 
presente procedemento, ordeando así mesmo pola Presidencia que se proceda ao acto público, 
da apertura dos sobres B) "PROGRAMA PARA PARTICIPAR NA LICITACIÓN PARA A 
ADXUDICACIÓN DO contracto DE CONCESIÓN DA XESTIÓN DO CDA DE CHAPELA", de 
ditas proposicións, acadando o seguinte resultado: 
Plica núm. 2: Presentada por AQUALIA GESTIÓN INTEGRAL DEL AGUA, SA, que inclúe Plan 
de Xestión, Plan económico financeiro, Manuel de calidade e medio ambiente; Modelo de 
prevención de riscos laborais, Plan de actuación ante emerxencias e accidentes, Programa 
técnico de limpeza, Programa técnico de mantemento, Proxecto técnico de actividades 
deportivas, Proxecto técnico de fitness e musculación, Proxecto técnico de ciclo indoor e
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Plica núm. 3: Presentada por SERVIOCIO, CULTURA, DEPORTE Y RECREACIÓN, SL, que 
inclúe Plan de Xestión (Tomo I), Plan de promoción e comunicación, Programa deportivo e 
organización relativa aos usos complementarios da instalación (T omo Il) e Plan económico 
financeiro (Tomo III). 
A vista do que, a Mesa por unanimidade dos seus membros acorda remitir dita documentación 
a técnico competente para informe. 
E, non sendo outro o obxecto do presente acto, pola Presidencia dáse por rematado o mesmo, 
sendo as catorce horas e vinte minutos da data fixada no encabezamento, para constancia do 
tratado, redáctase a presente acta, que asino xunto co Presidente, de todo o que, como secretario 
dou fe.- 
Emitido o informe de valoración dos sobres B), a Mesa de Contratación reuniuse, o día 12 de 
marzo de 2013, para proceder ao exame do devandito informe e á apertura do sobre C) Oferta 
económica, segundo consta na acta da reunión que a continuación se transcribe: 
Pola Presidencia procédese a apertura da mesa e dáse conta do informe e puntuacións 
resultantes da avaliación do PROGRAMA contido nos sobres B) das dúas proposicións 
admitidas á licitación, emitido por técnico competente e incorporado na súa integridade ao 
expediente de contratación, que a modo de resumo arroxa a seguinte puntuación final: 

Contido sobre B EMPRESA SERVIOCIO EMPRESA AQUALIA 

PLAN DE XESTIÓN 26,8 

PLAN ECONÓMICO 3,5 
FINANCEIRO 

De seguido procédese á apertura pública dos sobres C) OFERTA ECONÓMICA nos que constan 
os criterios avaliables de xeito automático, dando o seguinte resultado: 
Plica núm. 2: presentada por AQUALIA GESTIÓN INTEGRAL DEL AGUA, SA que inclúe o 
modelo de proposición e ofrece: 
Como topes máximos da subvención do Concello aos consumos previstos no artigo 26 e 
seguintes do Prego de cláusulas administrativas particulares os seguintes: 
Electricidade :40.000 €. 

Biomasa: 30.000 €. 
Auga: 0,0 €. 
Aboar ao Concello un canon anual do 0,1% da cifra de negocios sempre e cando esta supere a 
cifra dun (1,00) euro. 
Aqualia Gestión Integral del Agua, SA non se compromete a asumir o pagamento da póliza de 
riscos por danos materiais á obra e instalacións obxecto da concesión coas características 
especificadas no artigo 20.7 do Prego de cláusulas administrativas. 
Plica núm. 3: presentada por SERVIOCIO, CULTURA, DEPORTE Y RECREACIÓN, SL que 
inclúe o modelo de proposición e ofrece: 
Como topes máximos da subvención do Concello aos consumos previstos no arügo 26 e 
Seguintes do Prego de cláusulas administrativas particulares os seguintes:



Electricidade:47.500 €. 

Biomasa: 37.500 €. 

Auga: 26.000 €. 
Aboar ao Concello un canon anual do 1% da cifra de negocios sempre e cando esta supere a a 
cifra de 500.000 €. 
Serviocio, Cultura, De orte e Recreación, SL non se com romete a asumir o a amento daP 
póliza de riscos por danos materiais á obra e instalacións obxecto da concesión coas 
características especificadas no artigo 20.7 do Prego de cláusulas administrativas. 
Finalmente a Mesa acorda por unanimidade remitir as ofertas económicas presentadas ao 
interventor municipal para que emita informe de valoración segundo os criterios establecidos 
no artigo 14.1, apartados a), b) e c), do Prego de cláusulas administrativas particulares que rexen 
a presente contratación. 

A Presidencia da por rematado o presente acto, sendo as catorce horas e quince minutos da data 
fixada no encabezamento, para constancia do tratado, redáctase a presente acta, que asino xunto 
co Presidente, de todo o que, como secretaria, dou fe. 
Con data do 13 de marzo de 2013 o interventor municipal emitiu o informe de valoración das 
ofertas económicas e a Mesa de Contratación constituíse o 14 de marzo de 2012 co resultado que 
se reflicte na acta da reunión que se transcribe a continuación: 
Pola Presidencia procédese a apertura da mesa e dáse conta do informe de valoración da 
OFERTA ECONÓMICA contida nos sobres C) das dúas proposicións admitidas á licitación, 
emitido polo interventor municipal con data do 13 de marzo de 2013, que establece as seguintes 
puntuacións: 

Serviocio 
Licitación 

Oferta Puntuación Puntuación 

1.a Rebaixa tope máximo 50.000,00€ 47.500,00€ 18,5263158 22 
subvención consumo 
electricidade 

Rebaixa tope máximo 37.500,00 € 
subvención consumo de 
biomasa 

Rebaixa do tope máximo 26.000,00€ 0,00057692 
subvención consumo de auga 

1.b Importe da cifra anual de 500.000,00€ 
negocios 

Porcentaxe sobre a cifra de 1,00% 
negocios 

1.c Asunción da póliza de 
seguros 

311269027
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l Oferta de Aqualia 

Oferta de Serviocio 37,13 2 
¡i

I 

A continuación a Mesa co obxecto de establecer as puntuacións definitivas do presente 
procedemento, toma en consideración as puntuacións correspondentes á valoración do sobre B) 
Programa, establecidas na súa reunión de data 12 de marzo de 2013, que se reproducen a 
continuación: 

Contido sobre B EMPRESA EMPRESA AQUALIA 
SERVIOCIO 

PLAN DE XESTIÓN 23,5 26,8 

PLAN ECONÓMICO FINANCEIRO 3 3,5 

Á vista do que, a Mesa de Contratación, por unanimidade dos seus membros, atendendo aos 
criterios de adxudicación establecidos no artigo 14 do Prego de cláusulas administrativas 
particulares que rexen o presente procedemento e segundo as valoracións hanscritas, e para aos 
efectos do disposto no artigo 17, acorda clasificar as ofertas presentadas do seguinte xeito: 
1°) Aqualia Gestión Integral del Agua; SA que obtén un total de 89,80 puntos 
2°) Serviocio, Cultura, Deporte y Recreación, SL que obtén un total de 63,63 puntos 
Así mesmo, e de conformidade co disposto no artigo 16 do Prego de cláusulas administrativas 
que rexe á presente licitación, acorda elevar a documentación presentada polos concorrentes e 
as proposicións destes, ao órgano de contratación, para a adxudicación do contracto. 
A Presidencia da por rematado o presente acto, sendo as catorce horas e dez minutos da data 
fixada no encabezamento, para constancia do tratado, redáctase a presente acta, que asino xunto 
co Presidente, de todo o que, como secretaria, dou fe. 
Efectuado con data do 14 de marzo de 2013 o requirimento ao que se refire o art. 151.2 do 
TRLCSP, a empresa Aqualia Gestión Integral de Agua, SA achegou unha parte da 
documentación requirida o día 25 de marzo e a completou o 2 de abril de 2013. 
Lido o informe da Intervención municipal con referencia ASR-04.04.13.1, de data 4 de abril 2013, 
que consta de catro páxinas con antecedentes, lexislación aplicable, vinte e catro consideracións 
e conclusións. 

Xa que logo, PROPOÑO á Comisión Informativa de Deportes que ditamine favorablemente os 
seguintes ACORDOS: 
Primeiro.- Declarar a validez da licitación efectuada e excluír á empresa Xestión Ambiental de 
Contratas, SL pola razón recollida na segunda das actas transcritas na parte expositiva desta 
resolución. 

Segundo.- Adxudicar o contracto da Concesión da xestión do Centro de deportes acuáticos de 
Chapela á empresa Aqualia Gestión Integral de Agua, SA, con CIF núm. A26019992 e domicilio 
social na rúa Federico Salmón, 13, 28850 Madrid, representada por don Santiago Lafuente Pérez- 
Lucas con DNI núm. 51347886H, con suxeición estrita aos pregos de cláusulas administrativas 
particulares e prescricións técnicas, aprobados que rexen neste procedemento, ao Programa 
presentado que inclúe o Plan de Xestión, o Plan económico financeiro, o Manual de calidade e 
medio ambiente, o Modelo de prevención de riscos laborais, o Plan de actuación ante 
emerxencias e accidentes, o Programa técnico de limpeza, o Programa técnico de mantemento, o



Proxecto técnico de actividades deportivas, o Proxecto técnico de fitness e musculación, o 
Proxecto técnico de ciclo indoor e os Orzamentos, e segundo á oferta económica presentada en 
base á que deberá aboar ao Concello un canon anual do 0,1% da cifra de negocios sempre e 
cando esta supere a cifra dun (1,00) euro e que establece como topes máximos da subvención do 
Concello aos consumos previstos no artigo 26 e seguintes do Prego de cláusulas administrativas 
particulares os seguintes: 

Electricidade: 40.000,00 euros. 

Biomasa: 30.000,00 euros. 

Auga: 0,00 euros. 
Terceiro.- Imputar os gastos derivados da subvención aos consumos de electricidade e biomasa 
correspondentes ao presente exercicio con cargo á aplicación 3421C/ 47200 do orzamento do 
Concello prorrogado para o ano 2013, comprometéndose a dotar adecuadamente as aplicacións 
que correspondan dos estados de gastos dos orzamentos do Concello dos anos sucesivos para 
facer fronte as gastos derivados deste contracto. 
Cuarto.- Designar como responsable do contracto, coas máis amplas facultades de dirección, a 
secretaria xeral do Concello dona Ana Begoña Merino Gil. 
Quinto.- Seguindo as disposicións do art. 151 do TRLCSP notificarlle esta adxudicación ao 
licitador e publicala no perfil do contratante da páxina web do Concello de Redondela. 
Sexto.- O contracto formalizarase en documento administrativo dentro do prazo dos quince (15) 
días hábiles seguintes a aquel en que se reciba a notificación desta adxudicación. De acordo co 
establecido no TRLCSP, a formalización do contracto publicarase no perfil do contratante do 
órgano de contratación e no Boletín Oficial da Provincia. 
Sétímo.- Requirir o adxudicatario para que, con carácter previo á sinatura do documento de 
formalización do contracto, ingrese nas arcas municipais o importe de 972,70 euros 
correspondentes aos gastos de publicidade da licitación (DOG e BOP). 
Oítavo.- O adxudicatario deberá entregar antes da formalización do contracto a documentación 
acreditativa de ter subscrito as pólizas de seguros específicas para o riscos asegurados nos 
termos e coas coberturas establecidas no artigo 20 do Prego de cláusulas administrativas 
particulares así como a que acredite o pagamento das correspondentes primas. 
Noveno.- Seralle de aplicación á presente adxudicación o Real decreto lexislativo 3/2011, do 14 
de novembro, polo que se aproba o Texto refundido da Lei de contractos do sector público, o 
Regulamento xeral da Lei de contractos das administracións públicas, aprobado polo Real 
decreto 1098/2001, de 12 de outubro, e a demais normativa legal de aplicación, quedando 
sometido o adxudicatario para tratar as cuestións derivadas da adxudicación á xurisdición do 
domicilio do Concello de Redondela." 
A Comisión Informativa de Deportes, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores 
asistentes, acorda informar favorablemente a proposta transcrita, cos votos favorables dos Sres. 
CRESPO LÓPEZ, VILABOA FIGUEROA e BARCIELA BARROS, do grupo municipal do PP, 
dos Sres. CABALEIRO MILLARES, GARCIA MÍGUEZ, e RIVAS GÓMEZ, do grupo municipal 
do PsdeG-PSOE; coa abstención da Sra. PÉREZ ORGE, do grupo municipal do BNG e coa 
votación en contra do Sr. VARELA COUÑAGO, do grupo municipal AER." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que por fin se resolve o tema referente á piscina de 
Chapela. 

O concelleiro Sr. Varela Couñago manifesta a súa desconformidade coa adxudicación do 
contrato por canto está en contra de que unha empresa privada xestione un servizo público e 
móstrase crítico con que se lle conceda a concesionaria unha subvención por importe de 
25.000,00 euros, que supera os gastos de consumo.



serie A N.° 1179741 
A concelleira Sra. Pérez Orge sínala que se es no tramo final dun expediente iniciado no 
pasado. Que o debate consumo-subvención xa tivo lugar no momento de aprobación dos pregos 
de condicións e remata indicando que destas non comparten algunhas cousas, que prefiren a 
xestión mediante empresas públicas pero que non obstante votarán a favor para resolver o 
asunto e por coherencia con todo o proceso. 
O concelleiro Sr. Orge Míguez expresa a opinión do seu grupo favorable á adxudicación do 
contrato de concesión da xestión do centro por un período de tempo que considera adecuado. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que hai que tomar a determinación de adxudicar, dado 
que, caso contrario, crearíase un problema coas instalacións e maquinaria do centro. 
O concelleiro Sr. Varela Couña o considera ue se re alan 2.500,00 euros a unha em resaP 
privada, e menos mal, dí, que a concesión é por 4 anos porque outras son por 40 ou 50. Anuncia 
o seu voto en contra. 

A concelleira Sra. Pérez Orge sinala que, unha vez posto en funcionamento o centro, o Concello 
deberá, por así corresponderlle, facer un control de seguimento. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que o control tense que facer a todas as empresas que 
xestionan concesións. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/ as 
concelleiros/ as presentes, sendo vinte votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE e 2 do BNG) e 
1 voto en contra (1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, a proposta da Comisión 
Informativa de Deportes nos antecedentes transcrita. 
8. ADXUDICACIÓN DO CONTRATO DE SUBMINISTRACIÓN, MEDIANTE ARRENDAMENTO FINANCEIRO CON MANTEMENTO (RENTING), DE TRES VEHÍCULOS PARA O SERVIZO MUNICIPAL DA POLICÍA LOCAL 
ANTECEDENTES 
Vista a proposta da Comisión Informativa de Interior que transcrita di: 
”Por resolución da Alcaldía de data 11 de xaneiro de 2013 acordouse o inicio do expediente para 
a contratación da subministración, mediante arrendamento financeiro con mantemento 
(renting), de tres vehículos para o servizo municipal da Policía Local, cun orzamento máximo de 
licitación de 144.000,00 euros máis IVE, o que fai un total de 174.240,00 euros, a licitar mediante 
procedemento aberto, por ser o procedemento ordinario e en función de que toda persoa 
interesada poida presentar unha proposición, ao abeiro do artigo 157 do Real decreto lexislativo 
3/ 2011, do 14 de novembro, polo que se aproba o Texto refundido da Lei de contractos do sector 
público (en adiante TRLCSP). 
Por acordo do Pleno adoptado na sesión ordinaria celebrada o 31 de xaneiro de 2013 
aprobáronse os pregos de cláusulas administrativas particulares e prescricións técnicas coa 
modificación introducida no modelo de vehículo proposto, aprobouse o expediente de 
contratación e o gasto con cargo ao crédito existente na aplicación 1321A/ 20400 do estado de 
gastos do orzamento deste Concello prorrogado para o ano 2013. Así mesmo acordouse a 
apertura do procedemento de adxudicación, polo procedemento aberto, para a contratación da 
devandita subministración. 
O día 8 de marzo de 2013 tivo lugar o acto de cualificación de documentos e apertura da única 
plica presentada ao procedemento aberto para a contratación da subministración, mediante 
arrendamento financeiro con mantemento (renting), de tres vehículos para o servizo municipal 
da Policía Local, co resultado que se reflicte na acta da reunión que a continuación se transcribe: 
"Constituída a Mesa e examinados os asentos no correspondente libro rexistro, resulta que se 
presentou unha única proposición. 
A continuación a Presidencia ordena o acto de apertura de documentación da plica,



correspondente ao sobre A): DOCUMENTACIÓN ADMINISTRATIVA, de conformidade coa 
cláusula 14 das administrativas particulares que rexen o presente procedemento, dando o 
seguinte resultado: 

Plíca núm. 1: Presentada por dona Beatriz Sanz Marchamalo, con DNI núm. 05391981E, e don 
Carlos Pascual Mora, con DNI núm. 20265169F, en representación mancomunada de BANCO 
DE SANTANDER, SA, con CIF núm. A39000013, con domicilio social en Santander, Paseo de 
Pereda, 9 e domicilio a efectos de notificacións en Pozuelos de Alarcón, madrid, Vía Dos 
Castillas, 33, edificio Ática, 6, planta 1*‘. Correo electrónico para notificacións: 
mcumplido@servexternos.gruposantandencom, 
gmuozdelgado@servexternos.gruposantander.com 
anamarimartin@servextemos.gruposantandercom. 
Unha vez comprobada a documentación aportada polo licitador, a Mesa declara admitida a 
proposición presentada e procedese de seguido ao acto público de apertura do sobre B) REFERENCIAS TECNICAS DOS CRITERIOS NON AVALIABLES MEDIANTE CIFRAS OU 
PORCENTAXES no que se inclúe unha memoria técnica coas descrición dos servizos incluídos 
na oferta e a ficha de características técnicas e principais equipamentos do vehículo ofertado que 
é o CITROEN C4 1.6 HDI 115CV SEDUCT ION. 
Seguidamente procédese a apertura do sobre C) OFERTA ECONÓMICA-CRITERIOS 
AVALIABLES MEDIANTE CIFRAS OU PORCENTAXES co seguinte resultado: 
Plíca núm. 1: presentada por BANCO DE SANTANDER, SA que ofrece: 
subministrar, mediante arrendamento financeiro, tres vehículos para o uso da Policía Local, 
coas características especificas no PPT e na oferta técnica presentada polo prezo mensual de 
2.365,17 € máis o IVE de 478,32 € durante 60 mensualidades. 
Incrementar dito importe anualmente a razón de 0,03 €/ km (IVE incluído) no caso de exceso de 
kilometraxe sobre os 30.000 kms. previstos para cada vehículo, a facturar na última 
mensualidade anual, cun máximo do 0,05 % do prezo de adxudicación anual. 
Diminuír dito importe anualmente a razón de 0,03 €/ km (IVE incluído) no caso de defecto de 
kilometraxe por debaixo dos 30.000 kms. previstos para cada vehículo a deducir da última 
mensualidade anual, cun máximo do 0,05 % do prezo de adxudicación anual. 
O valor residual de cada un dos vehículos ao termo do contracto é de 1.200,00 €, IVE excluido. 
Finalmente e tendo en conta que existe unha única proposición, a Mesa acorda, por 
unanimidade, remitir a documentación presentada ao enxeñeiro técnico industrial do Concello, 
don Luis Alberto Tizón Cabaleiro, para que emita informe sobre se a proposición se axusta ao 
esixido no Prego de cláusulas administrativas particulares e no de prescricións técnicas que 
rexen na presente licitación e no caso de que o informe sexa de conformidade elevar a 
documentación e a proposición presentadas polo único licitador ao órgano de contratación coa 
proposta de que se efectúe a adxudicación a favor de BANCO DE SANTANDER, SA nos termos 
establecidos na súa oferta. 
A Presidencia da por rematado o presente acto, sendo as catorce horas e vinte minutos da data 
fixada no encabezamento, para constancia do tratado, redáctase a presente acta, que asino xunto 
co Presidente, de todo o que, como secretaria, dou fe." 
O mesmo día, 8 de marzo de 2013, o enxeñeiro técnico industrial do Concello emitiu o informe 
que a continuación se transcribe: 
"Logo de examinar a proposta realizada por Banco de Santander S.A., trala necesaria apertura 
de plicas, para executar o servizo do asunto de referencia e soamente dende o punto de vista 
técnico posto que se trata do único Ofertante, e polo que a criterio de quen subscribe pódese 
manifestar o seguinte: 

A oferta achegada cumpre cos requisitos técnicos establecidos no prego de prescricións técnicas, 
e posto que tan só presenta oferta un licitador, non é necesario achegar valoración segundo os



criterios reflexados 

Tanto o equipamento incluído nos vehículos o rtados como o equipamento policial ofertado 
que figuran na oferta son axeitados, dende o punto de vista técnico, as necesidades do Concello. 
Polo tanto e como conclusión, a criterio de quen subscribe a o adaptarse a oferta a os pregos de 
prescricións técnicas, merece Conformidade, de acordo co exposto." 
Efectuado con data do 8 de marzo de 2013 o requirimento ao que se refire o art. 151.2 do 
TRLCSP, o Banco Santander, SA achegou a documentación requirida o día 18 de marzo e 
completouna o 19 de abril de 2013. 
Lido o informe da Intervención municipal con referencia ASR-24.04.13.1, de data 24 de abril 
2013, que consta de cinco páxinas con antecedentes, lexislación aplicable, vinte e catro 
consideracións e conclusións. 

Xa que logo, PROPOÑO á Comisión Informativa de Interior que ditamine favorablemente os 
seguintes: 

ACORDOS 
Primeiro.- Declarar a validez da licitación efectuada. 
Segundo.- Adxudicar o contracto da subministración, mediante arrendamento financeiro con 
mantemento (renting), de tres vehículos para o servizo municipal da Policia Local ao Banco de 
Santander, SA, con CIF núm. A39000013 e domicilio social en Paseo Pereda, 9, Santander e 
domicilio a efectos de notificacións na Vía Dos Castillas, 33, Edificio Ática, 6, planta 1', 28224 
Pozuelo de Alarcón, Madrid, representado mancomunadamente por dona Beatriz Sanz 
Marchamalo con DNI núm. 05391981E e don Carlos Pascual Mora con DNI núm. 20265169F, 
polo prezo mensual para os tres vehículos de 2.365,17 euros máis o IVE (aplicado, segundo a 
oferta, sobre canon de arrendamento e mantemento e canon de seguro exento en base ao art. 4 
da Lei 37/1992, do 28 de decembro, do imposto sobre o valor engadido) por importe de 478,32 
euros durante 60 mensualidades, o que fai un total de 170.609,40 euros para todo o período de 
duración do contracto, con suxeición estrita aos pregos de cláusulas administrativas particulares 
e prescricións técnicas, aprobados que rexen neste procedemento, á memoria técnica presentada 
na que se detalla a descrición dos servizos incluídos e á ficha de características técnicas e 
principais equipamentos do vehículo ofertado que é o CITROEN C4 1.6 HDI 115CV 
SEDUCTION, e á oferta presentada que inclúe o seguinte: 
Incrementar anualmente o importe de adxudicación a razón de 0,03 € / km (IVE incluído) no caso 
de exceso de kilometraxe sobre os 30.000 kms. previstos para cada vehículo, a facturar na última 
mensualidade anual, cun máximo do 0,05 % do prezo de adxudicación anual. 
Diminuír anualmente o importe de adxudicación a razón de 0,03 €/ km (IVE incluído) no caso 
de defecto de kilometraxe por debaixo dos 30.000 kms. previstos para cada vehículo a deducir 
da última mensualidade anual, cun máximo do 0,05 % do prezo de adxudicación anual. 
O valor residual de cada un dos vehículos ao termo do contracto é de 1.200,00 €, IVE excluido. 
Terceiro.- Imputar o gasto correspondente ao presente exercicio con cargo á aplicación 
1321A/ 20400 do orzamento do Concello prorrogado para o ano 2013, comprometéndose a dotar 
adecuadamente as aplicacións que correspondan dos estados de gastos dos orzamentos do 
Concello dos anos sucesivos para facer fronte as obrigas derivadas deste contracto. 
Cuarto.- Designar como responsable do contracto, coas máis amplas facultades de dirección, ao 
enxeñeiro técnico industrial do Concello, don Luís Alberto Tizón Cabaleiro. 
Quinto.- Seguindo as disposicións do art. 151 do TRLCSP notificarlle esta adxudicación ao 
licitador e publicala no perfil do contratante da páxina web do Concello de Redondela. 
Sexto.- O contracto formalizarase en documento administrativo dentro do prazo dos quince (15) 
días hábiles seguintes a aquel en que se reciba a notificación desta adxudicación. De acordo co 
establecido no TRLCSP, a formalización do contracto publicarase no perfil do contratante do



órgano de contratación e no Boletín Oficial da Provincia. 
Sétimo.- Requirir o adxudicatario para que, con carácter previo á sinatura do documento de 
formalización do contracto, ingrese nas arcas municipais o importe de 1.036,10 euros 
correspondentes aos gastos de publicidade da licitación (DOG e BOP). 
Oitavo.- Seralle de aplicación á presente adxudicación o Real decreto lexislativo 3/2011, do 14 
de novembro, polo que se aproba o Texto refundido da Lei de contractos do sector público, o 
Regulamento xeral da Lei de contractos das administracións públicas, aprobado polo Real 
decreto 1098/2001, de 12 de outubro, e a demais normativa legal de aplicación, quedando 
sometido o adxudicatario para tratar as cuestións derivadas da adxudicación á xurisdición do 
domicilio do Concello de Redondela. 
A Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores 
asistentes, acorda ditaminar favorablemente a proposta transcrita." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. González Barbeito manifesta que se está no último trámite do expediente que 
se culmina coa adxudicación do contrato. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as presentes, sendo vinte e un votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE, 2 
do BNG e 1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, a proposta da Comisión Informativa de 
Interior nos antecedentes transcrita. 
9. SOLICITUDE PARA A DECLARACIÓN DA FESTA DO CHOCO COMO "FESTA DE 
INTERESE TURÍSTICO" 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame da comisión informativa de cultura, turismo e patrimonio, na súa xuntanza de 
data 25/04/2013, que di: 
"Vista a Memoria explicativa presentada pola Asociación de Empresarios de Redondela para 
solicitar da Consellería de Presidencia (Secretaría Xeral de Turismo) a declaración da Festa do 
Choco de Redondela como Festa de Interese Turístico. 
Considerando que dita Festa vense celebrando dende o ano 1987 e nos próximos días 11 e 12 de 
maio terá lugar a vixésimo sétima edición polo que trátase dunha festa moi arraigada na 
localidade. 

Considerando que a Asociación de Empresarios de Redondela promove o desenvolvemento do 
sector turístico e, particularmente, da hostalería da localidade, obxectivo ao que contribúe esta 
Festa, que conta cunha afluencia media de 25.000 persoas. 
Resultando indiscutible, como subliña a Memoria, que o choco é para Redondela algo máis que 
un produto "quilómetro O" por canto é a identidade do carácter dun pobo, ata o punto de que 
os redondeláns e redondelás son coñecidos e coñecidas polo xentilicio popular de choqueiros e 
choqueiras. 

Visto o informe de secretaría e a normativa de aplicación, constituída basicamente pola Lei 
7/ 2011 de 27 de outubro, de Turismo de Galicia e polo Decreto 39/2001 de 1 de febreiro de 
Galicia. - 

Teño a ben propor ao pleno do Concello, previo ditame da comisión informativa de Cultura, 
Turismo e Patrimonio a adopción do seguinte acordo: 
Solicitar da Consellería de Presidencia (Secretaría Xeral de Turismo) a declaración da FESTA DO 
CHOCO, como FESTA DE INTERESE TURÍSTICO, en base á Memoria Explicativa adxunta, 
elaborada pola Asociación de Empresarios de Redondela.
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Sometido o asunto a votación, a Comisión Inf mativa de Cultura, Turismo e Patrimonio, en 
votación ordinaria e por unanimidade dos/ as Sres. / as concelleiros/ as, ditaminou 
favorablemente a proposta transcrita.” 

INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros expresa a súa opinión e crenza de que todos os grupos 
políticos están a favor da declaración da festa como de interese turístico. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago fai referencia á factura do Sr. Galloso polo pregón que 
pronunciou na última edición da Festa do Choco. 
Os portavoces dos grupos municipais do BNG e do PsdeG-PSOE expresan o seu apoio e 
conformidade coa declaración da Festa do Choco como de interese turístico. 
VOTACIÓN E ACORDO: 
Sometido o asunto a votación, o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as conselleiros/ as presentes, sendo vinte e un votos a favor (10 do PP, 8 do PSdeG-PSOE, 2 
do BNG e 1 de AER), aprobou, nos seus propios termos o ditame da comisión Comisión 
Informativa de Cultura, Turismo e Patrimonio transcrita nos antecedentes. 
1o. ACTIVIDADES DE CONTROL DE PLENO: 
10.1 DAR CONTA RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA. 
O Pleno do Concello queda enterado das resolucións de alcaldía dende o día 20 de marzo ao 24 
de abril. 
10.2 MOCIÓNS 
Con carácter previo ao tratamento das mocións incluidas neste punto da orde do día, a portavoz 
do BNG, Sra. Pérez Orge, a instancia do Sr. alcalde, xustifica a urxencia da moción presentada 
sobre a situación da empresa Pescanova, argumentando que nos próximos días vanse a levar a 
cabo mobilizacións polos traballadores da citada empresa en defensa dos seus postos de traballo 
e estima necesario que o Pleno do ConceHo exprese a súa solidariedade co colectivo de 
traballadores afectados con anterioridade a que se celebren as mobilizacións. 
Someüda a urxencia da moción a votación ordinaria é aprobada por unanimidade dos 21 
membros da corporación. 
Así mesmo, o concelleiro de AER xustifica a urxencia da súa moción sobre a non instalación nas 
Festas da Coca dun "palco presidencial" para facilitar aos corporativos e autoridades a visión do 
baile da danza de espadas na necesidade de que o acordo que se adopte o sexa con 
anterioridade á celebración da citada festa. 
A urxencia da moción é aprobada, en votación ordinaria, por unanimidade dos 21 membros da 
corporación. 

10.2.1 MOCIÓN SOBRE A REDUCIÓN DO SERVIZO FERROVIARIO NA ESTACIÓN DE 
CESANTES. 
Vista a moción presentada polos voceiros dos catro grupos políticos que conforman a 
corporación que transcrita di: 
"Históricamente Redondela foi considerado un punto estratéxicos nas comunicacións férreas. 
Considerado un dos nós de maior relevancia no movemento de trens, tanto de proximidade, 
media e donga distancia, Redondela, e a súa estación de A Portela, constituíron un dos eixos de 
comunicación de maior relevancia co resto de Galiza e co resto do Estado. 
Nas últimas décadas, somos testemuñas da perda de peso do noso concello, á para que á 
redución do número de trens que realizan paradas nas estacións e apeadeiros do concello. 
Paralelamente á redución do número de trens, reducíase o número de viaxeiros/ as posto que un 
mal servizo ferroviario, supuña unha situación de desvantaxe ao respecto doutras opcións no



tráfico de viaxeiros/ as. 
Con todo, Redondela segue amosando unhas condicións favorables para poder recuperar un 
servizo de viaxeiros polos camiños de ferro. A estación de Redondela, a futura estación de 
Chapela, os apeadeiros de Cesantes e Redondela casco, conforman un entramado que poden 
supoñer unha situación de vantaxe para o noso concello. 
Neste sentido, apostar polo aumento no servizo do tren como vehículo de movementos de 
persoas debe converterse nun dos eixos da acción de calquera dos gobernos do concello de 
Redondela. 

Nas últimas semanas o Ministerio de Fomento planea unha reducion moi importante en 
diversos concellos da provincia de Pontevedra. Un deses servizos vai ser o apeadeiro de 
Cesantes, que foi utilizado no ano 2011 en 1.201 ocasións. De oito paradas diarias podes quedar 
en dás, unha para cada sentido da liña, aínda que estas 8 paradas xa son facultativas e o ter tan 
só para si hai viaxeiros para subir ou baixar. 
Esta redución de servizos ferroviarios estase a negociar coas Comunidades Autónomas e polo 
tanto coa Xunta de Galiza, que ten a responsabilidade de defender o dereito a mobilidade dos 
pobos e aldeas galegos. 
Por todo isto, proponse ao Pleno da Corporación municipal de Redondela a adopción dos 
seguintes: 

ACORDOS 
1. Dirixirse ao Ministerio de Fomento para que desista na súa intención de reducir o número de 
paradas no apeadeiro de Cesantes. 
2. Dirixirse ao Ministerio de Fomento para que considere a necesidade de mantelo ou mesmo 
ampliar o servizo de paradas do apeadeiro de Cesantes. 
3. Dirixirse á Xunta de Galiza para que requira do Ministerio o mantemento das paradas de 
trens no apeadeiro de Cesantes." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. González Campo fai unha breve exposición do contido da moción, destacando 
os puntos mais relevantes da súa parte expositiva, tales como que historicamente Redondela foi 
considerado un punto estratéxico nas comunicacións férreas e que, se ben perdeu peso nos 
últimos anos, segue amosando condicións favorables para recuperar o servizo de viaxeiros. 
Indica que o Ministerio de Fomento planea unha redución dos servizos ferroviarios entre os que 
se atopa o apeadeiro de Cesantes, que de 8 paradas diarias pódese quedar en 2, unha para cada 
sentido da liña, e que debe a Xunta de Galicia defender o dereito de mobilidade dos pobos 
galegos. Por por iso propón a a probación dos acordos que se recollen na parte dispositiva da 
moción, dos cales da lectura. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago expresa o seu apoio á moción e anuncia o seu voto favorable. 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo móstrase de acordo coa moción, critica a prevista redución 
do servizo ferroviario na provincia de Pontevedra e, con relación ao apeadeiro de Cesantes, 
sinala que no pasado ano foi utilizado por mais de 1.000 viaxeiros, incremento que entende 
xustifica a permanencia do apeadeiro debéndose, polo tanto, loitar para que se manteña, 
máxime en momentos de crise no que debe príorízarse o tren sobre o autobús. 
O concelleiro Sr.Álvarez Ballesteros expresa a súa satisfacción por estar todos os grupos da 
corporación de acordo co contido da moción e alude ao alcalde de Vigo como opositor aos 
convenios de transporte metropolitano, algo que é reprochable. 
O concelleiro Sr. González Campo manifesta que o ministro de Fomento elimina servizos 
ferroviarios por criterios economicistas, deteriorando o servizo público que presta o tren. Estima 
que a Xunta debería defender os trens de cercanías e negociar con Fomento o referente ás 
paradas.
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O concelleiro Sr. Varela Couñago considera que bía que tirar das orellas a moitos politicos. 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo di que ten gracia que se culpe ao alcalde de Vigo de que 
Fomento pretenda eliminar a parada de Cesantes. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que con respecto á parada no apeadeiro de Cesantes 
non, pero en relación coa falta de funcionamento do transporte da área metropolitana, si. 
O concelleiro Sr. González Campos sinala que a moción o non é do seu grupo politico, senón 
dunha central sindical ferroviaria, se ben é apoiada por eles e polo resto dos grupos políticos da 
corporación, e conclúe indicando que o BNG apoia todas as iniciativas relativas non só a 
impedir a supresión dos servizos ferrovíarios, senón aquelas tendentes a aumentalos. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as presentes, sendo vinte e un votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE, 2 
do BNG e 1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, a moción nos antecedentes transcrita. 
10.2.2 MOCIÓN DO PsdeG-PSOE SOBRE A BOLSA MUNICIPAL DE EMPREGO E O PLAN 
MUNICIPAL DE EMPREGO. 
Vista a moción presentada polo PsdeG-PSOE que transcrita di: 
"En Agosto de 2011 o Alcalde de Redondela, Javier Bas, solicitou a Concelleira de 
Desenvolvemento Local a creación dunha Bolsa Municipal de Emprego e dun Plan Municipal 
de Emprego. 
No mes de outubro de 2011, púxose en funcionamento o primeiro Plan Integral de Emprego e 
así mesmo tamén se creou a Bolsa Murúcipal de Emprego. 
No tocante á Bolsa, cómpre salientar que nun primeiro momento só se recollían os currículum 
dos/ as veciños/ as de Redondela que querían inscribirse nela, e oficialmente non empezou a 
funcionar ata xaneiro de 2012. 
A finalidade da creación desta Bolsa Municipal é informar sobre as posibles ofertas de traballo, 
orientar na busca de emprego, e facer un seguimento individualizado das persoas usuarias da 
bolsa. 

Os servizos que supostamente ofrece dita bolsa serían: 
1. O rexistro das persoas demandantes na bolsa de emprego, despois de manter unha entrevista 
personalizada na que se detectan as súas condicións de ocupabilidade. 
2. Información sobre a situación do mercado laboral na comarca. 
3. Información sobre cursos, bolsas... 
4. Recollida de ofertas publicadas nos distintos medios: prensa, internet. .. 
5. Axuda para a elaboración ou modificación do currículum. 
6. Mediación entre a oferta e a demanda. 
Pero a realidade é que estes servizos non son os que se lle están a ofrecer os/ as veciños/ as de 
Redondela inscritos na Bolsa de Emprego, xa que o persoal encargado do seu funcionamento é o 
mesmo que tamén debe levar a cabo o Plan de Emprego (ó cal se lle concede prioridade sobre a 
Bolsa Municipal), ademais do resto das tarefas habituais do departamento. 
Isto significa que a pesar do elevado número de persoas que están inscritas na Bolsa Municipal 
de Emprego, esta non ten asignada ningún traballador do Concello a tempo completo para que 
funcione dun xeito efectivo, e polo tanto tanto depende de que o persoal do seu departamento 
poida adicarlle "ratiños libres" ou "ocos" dentro da súa xornada laboral, e polo tanto, o fin e as 
boas intencións desta Bolsa están moi lonxe de ser acadadas. 
Por todo o anteriormente sinalado, INSTAMOS ó Goberno Local a:



Diferenciar na base de datos da aplicación informática creada para tal fin, a xestión e o 
funcionamento da Bolsa Municipal por unha banda, e o Plan de Emprego por outra. 
Realizar un seguimento das ofertas de emprego: recibidas, xestionadas e cubertas para as 
persoas inscritas na Bolsa Municipal, co fin de obter datos obxectivos para poder valorar o 
funcionamento e a utilidade da mesma. 
Dotar dos profesionais necesarios á Bolsa Municipal para que o funcionamento desta sexa unha 
realidade abordando todos os ámbitos publicados na páxina web do Concello." 
INTERVENCIÓNS 
A concelleira Sra. Rivas Gómez da lectura á exposición de motivos da moción defendendo a 
necesidade de que se adopten os acordos que se propoñen. 
O concelleiro Sr. González Campos sinala que existe un alto porcentaxe de persoas sen emprego 
que a oficina de emprego está saturada de demandantes; que valora positivamente a moción e 
que o Partido Popular e a Xunta de Galicia están desindustrializando a comarca de Vigo. 
A concelleira Sra. Alonso Alonso tacha de oportunista a moción presentada. Considera que 
todas as medidas que se poidan adoptar a favor do emprego son eficaces e a estes efectos, dí, 
tense creado unha bolsa municipal de emprego e un Plan Municipal de Emprego. Relata todas 
as medidas adoptadas para o correcto funcionamento deste servizo, a adecuada prestación dos 
mesmos e a adquisición do material necesario. 
A concelleira Sra. Rivas Gómez entende que hai que diferenciar entre Bolsa de Emprego e Plan 
de Emprego. Di que non se cumpren adecuadamente os obxectivos da Bolsa de Emprego por 
canto as entrevistas redúcense a dous minutos, non se da información sobre a situación do 
mercado laboral, as ofertas limítanse ao taboleiro, non se presta axuda para a elaboración do 
curriculum e non se media entre a oferta e a demanda. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago di que fai falta persoal, pero non se pode contratar, e que o 
servizo de emprego está traballando moito. 
O concelleiro Sr. González Campo manifesta que á Sra. Alonso non lle agrada que a oposición 
tome datos de primeira man. Entende que hai carencias na Bolsa de Emprego que deben ser 
melloradas e que debe crearse un plan que procure eliminar a crise. 
A concelleira Sra. Alonso Alonso indica as diferenzas existentes entre Bolsa de Emprego e Plan 
de Emprego. Neste, di, subvencionado pola Xunta de Galicia, téñense seleccionado a 60 persoas 
e préstanse servizos relacionados con cursos de formación, orientación laboral, convenios con 
empresas, entrevistas, etc. Na Bolsa de Emprego existe un rexistro de persoas demandantes ás 
que se lles facilita información laboral, recóllense os seus curriculum e, cando é necesario, se 
deriva a/ o interesada/ o á orientadora laboral para unha correcta cumplimentación dos mesmos 
e exista intermediación entre a empresa e a demandante e se publican e notifican as ofertas 
existentes, polo que os obxectivos da Bolsa cúmprense. 
A concelleira Sra. Rivas Gómez eloxia o traballo do persoal das bolsas e do Plan de Emprego ao 
tempo que sinala a insuficiencia de persoal e que non se deben facer bolsas por facer, senón para 
que funcionen adecuadamente. 
O Sr. alcalde-presidente solicita a retirada da moción coa finalidade de acadar con todos os 
grupos políticos un acordo sobre o funcionamento da Bolsa de Emprego. 
A proposta de retirada da moción é rexeitada polos membros do PsdeG-PSOE na súa condición 
de grupo municipal que a ten presentado. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos seus 
membros presentes, sendo once votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do BNG e 1 de AER) e dez 
en contra (10 do PP) aprobou, nos seus propios termos, a moción nos antecedentes transcrita.
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10.2.3 MOCIÓN DO G80 A SITUACIÓ - DA EMPRESA PESCANOVA 
Vista a moción, declarada de urxencia, presentada polo BNG, que transcrita di: 
"Nas últimas semanas tívose coñecemento, a través dos medios de comunicación, da grave 
situación que atravesa unha empresa punteira no seu sector e que ten a sede central no noso 
concello. Estamos a falar de Pescanova, unha empresa galega, con filiais e produción 
extemalizada en diversos países do mundo. 
Pescanova conta con 85 buques factoría e con 25 plantas de procesado, emprega a máis de 1.000 
traballadores/ as en Galiza e que ascenden a máis de 8.000 en todo o mundo. Tamén podemos 
engadir os máis de 5.000 postos de traballo indirecto no noso país. 
Esta empresa ten recibido en múltiples ocasións axudas públicas do goberno galego desde que 
en 1995 se lle ínxectaran 42 millóns de euros para evitar a súa compra por parte de Unilever. 
Pois ben, neste mes de abril a empresa presenta concurso de acredores e os seus propios 
xestores ven como, 10 días antes , Fernández de Sousa procedía a suprimir o consello de 
administración para pasar a contar cun administrador único. Tamén parece ser que o presidente 
do consello de administración vendeu accións e filiais utilizando información privilexiada. 
Neste momento o futuro da compañía está no aire e os traballadores e traballadoras, moitos 
deles veciños do noso concello, ven peligrar o seu posto de traballo, polo que xa teñen 
anunciado mobilizacións para as próximas semanas. 
Por este motivo e tendo en conta o grave problema que suporía, para o noso concello e para 
Galiza, o desmantelamento dunha empresa punteira como Pescanova é polo que o GM do BNG 
solicita do Pleno da Corporación de Redondela a adopción dos seguintes 
ACORDOS 
O Pleno da Corporación de Redondela solidarízase cos traballadores/ as de Pescanova e das 
súas filiais e apoia as mobilizacións que decidan levar a cabo na defensa dos seus postos de 
traballo. 

O pleno da Corporación Municipal de Redondela insta á Xunta de Galiza a poñer en marcha 
medidas que sirvan para manter a galeguidade da empresa e os postos de traballo. " 

INTERVENCIÓNS 
A concelleira Sra. Pérez Orge inicia a súa intervención facendo referencia á deficiente xestión 
levada a cabo polo presidente de Pescanova que incluso chegou a suprimir o Consello de 
administración para poder nomear a un administrador único. Sinala os graves perigos de perda 
de postos de traballo e da lectura aos acordos que se propoñen, expresando a necesidade de 
solidarizarse cos veciños afectados. 

O concelleiro Sr. Varela Couñago móstrase de acordo coa moción. 
O concelleiro Sr. Orge Míguez expresa o apoio do seu grupo cos traballadores e coa moción 
presentada e considera que agora o primordial é que Pescanova siga funcionando. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros intervén para propoñer unha modificación da moción, a 
cuxo efecto e formula a seguinte ENMENDA: 
1. No parágrafo segundo da parte dispositiva da moción substituír a frase "(...) a poñer en 
marcha(...)" por "a apoiar". 
2. Adicionar á moción un tercer punto do seguinte tenor: O Pleno da corporación de Redondela 
insta á Xunta de Galicia a apoiar a solicitude de mantemento da sede social de Pescanova en 
Chapela, lugar de fundación da empresa e onde vén desenvolvendo a súa actividade dende hai 
máis de 50 anos. 
A concelleira Sra. Pérez Orge considera correcta a redacción do punto segundo dos acordos que 
pretende que se adopten, no entendemento de que ben a Xunta de Galicia, ou pola súa



mediación, outros organismos, deben blindar ás empresas que son galegas e manter o carácter 
galego das mesmas. 
O concelleiro Sr. Orge Míguez móstrase de acordo con que se adicione o terceiro punto proposto 
polo Partido Popular. 

O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que se pide que Pescanova non se vaia de Redondela e 
que siga mantendo a súa sede social nesta vila. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que non está aberto ningún debate nin existen indicios de que 
Pescanova traslade a súa sede social de Redondela, polo que considera que non proceden as 
enmendas presentadas e rexeita a súa aceptación. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as presentes, sendo vinte e un votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE, 2 
do BNG e 1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, a moción nos antecedentes transcrita. 
10.2.4 MOCIÓN DE AER SOBRE o COBRO DO IBI A IGREXA CATÓLICA 
Vista a moción presentada polo grupo municipal AER, que transcrita di: 
”No pleno ordinario de Abril do 2012 aprobouse unha moción de EU presentada por AER sobre 
o IBI da Igrexa Católica. O punto 2 do acordo dicía así: 
Que se faga un censo, neste municipio, dos bens inmobles rústicos e urbanos que están censados 
e rexistrados a nome da igrexa Católica e doutras Confesións relixiosas, así como das súas 
entidades e asociacións afíns. 

Despois de 10 meses, supoñemos que este censo xa debe estar elaborado. 
O acordo entre o Estado Español e a Santa Sé, no seu Artigo IV, recolle que só están exentos de 
IBI: 

1) Los templos y capillas destinados al culto, y asimismo, sus dependencias o edificios y locales 
anejos destinados a la actividad pastoral. 

2) La residencia de los Obispos, de los Canónigos y de los Sacerdotes con Cura de almas. 
3) Los locales destinados a oficinas, la Curia Diocesana y a oficinas parroquiales. 
4) Los seminarios destinados a la formación del Clero Diocesano y Religioso y las Universidades 
eclesiásticas en tanto en cuanto impartan enseñanzas propias de disciplinas eclesiásticas. 
Los edificios destinados primordialmente a casas o conventos de las Órdenes, Congregaciones 
Religiosas e Institutos de Vida Consagrada. 
Somos coñecedores de que a Igrexa Católica neste concello non paga IBI por ningunha da súas 
propiedades, o cal, á parte de ser inxusto, non se axusta á lei. 
Por todo o anteriormente exposto, propoñemos ao pleno do Concello de Redondela o seguinte 
acordo: 

Que o Concello de Redondela comece cobrar o IBI das propiedades da Igrexa Católica que non 
están recollidas nas exencións do acordo asinado en 1979 entre o Estado Español e a Santa Sé." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Varela Couñago da lectura á moción presentada. 
A concelleira Sra. Pérez Orge pregunta se o censo a que se fai referencia na moción está 
eleborado, respostando o Sr. Varela Couñago que si, e a Sra. Pérez Orge di que apoian a moción. 
O concelleiro Sr.Orge Míguez di que apoian a moción. 
A concelleira Sra. Alonso Alonso da lectura á concreta normativa fiscal das entidades locais e, 
seguidamente, di que existen exencións de bens da igrexa que pon a disposición dos grupos



serie A N.° 1179746 
políticos e con respecto que non están exent s, que está de acordo con que se lles cobre o IBI. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos 
seus membros presentes, sendo vinte e un votos a favor (10 do PP, 8 do PSdeG-PSOE, 2 do BNG 
e 1 de AER) aprobou, nos seus propios termos, a moción nos antecedentes transcrita. 
10.2.5 MOCIÓN DO PSOE INSTANDO O REXEITAMENTO DO REPAGAMENTO DOS COMEDORES ESCOLARES 
Vista a moción presentada polo PsdeG-PSOE que transcrita di: 
"A Xunta de Galicia veu de anunciar nas primeiras semanas do mes de Marzo un incremento 
nas taxas polo uso dos comedores escolares limitando o acceso aos mesmos a unha gran parte 
dos alumnos/ as e encarecendo notablemente o uso dos mesmos, con criterios estritamente 
economicístas. 

O mantemento dos servizos públicos susténtanse nos principios de solidariedade e 
progresividade fiscal. A Xunta de Galicia rechazou recentemente, na tramitación dos 
presupostos autonómicos do 2013, unha propostas do PSdeG-PSOE referida ao incremento do 
tipo máximo no tramo autonómico do IRPF para as rentas máis altas na procura de mellorar a 
progresivídade fiscal en Galicia co único argumento de que a efectividade recadatoria da 
medida proposta polo PSdeG-PSOE sería "irrelevante". 
Na mesma tramitación dos presupostos, o PSdeG-PSOE tamén propuxo a creación dun imposto 
á banca sobre os depósitos, proposta esta que o PP rexeitou co seu voto en contra no Parlamento 
de Galicia. Feijoo negouse a apoiar todas estas iniciativas propostas polo PSdeG renunciando así 
a medidas que afondaban na progresividade fiscal e na idea de que paguen "máis o que máis 
ten" 

A ora o PP or voz do seu Conselleiro de Educación utiliza o ar mento de ue " a e máis o 8 P 8“ q P g" que máis ten" para estender e endurecer un repago polo uso dos comedores escolares nun novo 
ataque á clase media traballadora polo uso dun servizo básico educativo. Esta medida suporá, 
por exemplo, que moitas familias con dous fillos teñan que pagar 198€ polo uso do comedor no 
vindeiro mes de Abril do ano 2014. 
En lugar de incrementar o IRPF para as rendas máis altas ou crear un novo imposto á banca, a 
Xunta de Galicia prefire subir as taxas polo uso dos comedores escolares ao tempo que despide 
a miles de profesores e se gasta máis de 3 millóns de euros ao ano na subvención de colexios 
vinculados á igrexa e declarados ilegais por segregar ao seu alumnado por razón de sexo ou 
manter intactos os 28 millóns de € que se destinan ao ensino da relixión nos colexios. 
O repago nos comedores escolares é un paso máis na desigualdade no acceso aos servizos 
públicos ao que seguirán outras medidas, coa mesma lóxica argumental, como o do repago no 
transporte escolar. 

Polo exposto, e ante o novo ataque do Partido Popular aos cidadáns galegos, o Grupo Municipal 
Socialista do Concello de Redondela presenta para o seu debate e posterior aprobación, a 
seguinte MOCIÓN: 
O Concello de Redondela manifesta o seu total rexeitamento ao repagamento do servizo de 
comedor que pretende establecer a Xunta para o vindeiro curso, por ser un novo machadazo ás 
clases medias traballadoras." 
IN'I'ERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo fai unha exposición dos motivos que sustentan a moción que 
entende xustifican adecuadamente a aprobación da mesma. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago expresa a súa disposición a votar favorablemente a moción. 
A concelleira Sra. Pérez Orge maniféstase a favor da moción, pero considera convinte



complementar a mesma, adicíonando os puntos que recolle na seguinte ENMENDA: 
1. Instar á Xunta de Galicia a non establecer un novo copago no servizo de comedores escolares. 
2. Demandar da Xunta de Galicia velar polo dereito á educación, garantindo un servizo de 
comedor escolar de calidade para o alumnado que o necesite. 
3. Instar á Xunta de Galicia a ampliar o servizo de comedor gratuíto ao alumnado con poucos 
recursos económicos do ensino infantil e de primaria. 
A concelleira Sra. París Blanco expresa a perplexidade que lle produce o contido da moción. 
Estima que o criterio utilizado pola Consellería de que pague máis o que máis ten obedece a 
unha pura lóxica de pagar en función das rendas familiares favorecendo ás familias con menos 
recursos, que gozarán de gratuidade total e que as ANPAS de Redondela sairán beneficiadas 
con estas medidas. 

O concelleiro Sr Reguera Ocampo di que os custes que manexa a Xunta de Galicia non son 
apropiados, que os que poden pagarán o comedor e os que non, levarán fiambreira, e que no 
próximo curso 20.000 escolares terán que pagar o comedor. 
A Concelleira Sra. Pérez Orge considera que os comedores escolares dos centros de ensino de 
Redondela non se verán afectados por canto son xestionados polas ANPAS, cunha cativa axuda 
da Xunta de Galicia, e entende que o argumento de que pague máis o que máis ten e unha 
cuestión que non se aplica noutros órdenes. 
A concelleira Sra. París Blanco di que na aplicación de medidas a ideoloxía conta, pero aínda 
máis os recursos económicos daqueles aos que van dirixidas. Apoia o criterio de que os que 
máis, máis, e os que menos, menos, e indica que coas medidas propostas pola Consellería de 
Educación, Redondela sairá altamente beneficiada por canto nesta localidade entrarán en 
funcionamento 11.000 prazas nos comedores escolares. 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo di que lle parece ben o das prazas dos comedores escolares 
nos centros educativos de Redondela, pero que é público e notorio os recortes que está levando 
a cabo o Partido Popular en educación, sanidade, etc. con respecto a enmenda presentada polo BNG di que o punto 1 ten un contido similar ao da moción polo que non considera pertinente 
que se incorpore á mesma pero que sí acepta a adición dos puntos 2 e 3. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación ordinaria, o Pleno do Concello, por maioría dos seus membros 
presentes, sendo once votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do BNG e 1 de AER) e dez en contra 
(10 do PP), acorda aprobar a moción coa enmenda presentada polo BNG no referente aos puntos 
2 e 3 desta, que se adicionan á parte dispositiva da moción como puntos 2 e 3 quedando, en 
consecuencia, o texto definitivo da moción do seguinte xeito: 
1. O Concello de Redondela manifesta o seu total rexeitamento ao repagamento do servizo de 
comedor que pretende establecer a Xunta para o vindeiro curso, por ser un novo machadazo ás 
clases medias traballadoras 
2. Demandar da Xunta de Galicia velar polo dereito á educación garantindo un servizo de 
comedor escolar de calidade para o alumnado que o necesite. 
3. Instar á Xunta de Galicia a ampliar o servizo de comedor gratuíto ao alumnado con poucos 
recursos económicos do servizo infantil e de primaria. 
10.2.6 MOCIÓN DO BNG SOBRE A DERROGACIÓN DA LEI DE TAXAS XUDICIAIS 
Vista a moción presentada polo BNG que transcrita di: 
"O pasado 17 de decembro de 2012 entraron en vigor as taxas xudiciais, logo de aprobárense os 
formularios de aplicación da Lei 10/2012, do 20 de novembro. Dita Lei grava a interposición de 
demandas en toda clase de procesos nos ámbitos civil e contencioso-administrativo, ademais 
dos recursos no eido social, con contías desproporcionadas, cuxos incrementos oscilan entre os
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50 e os 750 euros, que ' o poden verse aume das en función da contía do preito xudicial. 
As novas taxas xudiciais foron rexeitadas por unha ampla representación do sector xurídico, 
tanto profesionais como funcionarios e funcionarias da administración de xustiza, así como 
asociacións de consumidores e consumidoras, sindicatos e asociacións e colectivos de toda 
índole. Desde a súa entrada en vigor, sucedéronse as protestas de practicamente todo o colectivo 
que presta os seus servizos na administración de xustiza, polas dificultades que engade no 
acceso da cidadanía a dito servizo público, sen que leven aparelladas outras reformas necesarias 
para mellorar a súa eficacia. 
A Corporación municipal debe defender o acceso de todos os seus veciños e veciñas a un 
servizo público esencial, como é a xustiza, ao comprobarse que transcorridos apenas dous meses 
desde a entrada en vigor das taxas xudiciais universais, o sistema xudicial volve a ter unha 
barreira de acceso que vulnera o princípio de igualdade. De feito, o descenso de asuntos nos 
xulgados é acusado, como comeza a desprenderse das estatísticas xudiciais. 
Coas taxas xudiciais en vi or, a solicitude de tutela xudicial ola cidadanía ueda condicionadaP 
pola súa condición económica ou posición social, dado que as taxas xudiciais non se calcularon 
en función do nivel de renda, nin moito menos cunha formulación equitativa e redistributiva. 
Por todo isto, o grupo municipal do BNG solicita do Pleno da Corporación municipal de 
Redondela a adopción do seguinte ACORDO 
1. Instar á Xunta de Galiza para que demande do Goberno do Estado a derrogación da Lei 
10/2012, que regula determinadas taxas no ámbito da administración de xustiza. 
2. Dar traslado do presente acordo ao Presidente da Xunta de Galiza, Presidente do Goberno do 
Estado e Ministro de Xustiza." 
INTERVENCIÓNS 
A concelleira Pérez Orge fai referencia aos impedimentos que provoca a lei de taxas xudiciais no 
que respecta ao acceso á xustiza aos cidadáns con recursos económicos limitados, vulnerándose 
o principio de igualdade. De seguido da lectura á parte dispositiva da moción e pide que se 
apoie a mesma. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago maniféstase a favor da moción. 
A concelleira Sra. París Blanco, entende que a modificación das taxas é consecuencia dos 
colapsos que se producen nos xulgados, sendo o espírito da implantación das novas taxas, 
resolver por vías extraxudiciais os conflitos que agora chegan a sede xudicial. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que para desatascar os xulgados se dote aos mesmos de máis 
persoas e medios. 

A concelleira Sra. París Blanco sinala que as taxas non se aplican como medida recadatoria, 
senón para fomentar a práctica de arbitraxes, mediacións etc. que incidirían dunha maneira 
altamente beneficiosa para unha solución de moitos conflitos. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que os asesores do ministro de xustiza deben vivir noutra 
galaxia. Engade que as novas taxas xudiciais foron rexeitadas por moi amplos sectores de 
profesionais do dereito e da poboación, así como polos sindicatos, asociacións, etc. polo que 
representan como límite a un igualitario acceso á xustiza. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación ordinaria, o Pleno do Concello, por maioria dos seus membros 
presentes, sendo once votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do BNG e 1 de AER) e dez en 
abstencións (10 do PP), acorda aprobar a moción nos antecedentes transcrita. 
10.2.7 MOCIÓN DE AER SOBRE A NON INSTALACIÓN DUN "PALCO PRESIDENCIAL" NAS FESTAS DA COCA 
Vista a moción de AER, declarada de urxencia, que transcrita di:



"Dende hai anos, acostúmase poñer un "palco presidencial" na Festa da Coca para que a 
Corporación Municipal observe con todo luxo de detalles a Danza das Espadas. Dende 
Agrupación de Electores de Redondela non compartimos que os representantes políticos teñan 
que ter máis privilexios que a cidadanía, polo que deberían facer cola como calquera persoa. 
Polo anteriormente exposto, propoñemos o seguinte acordo: 
Que non se Coloque palco algún á Corporación para poder ver a Danza das Espadas. 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Varela Couñago indica que o palco instálase como consecuencia da procesión 
que se celebra con asistencia da corporación municipal e ca finalidade de que de que os 
membros da mesma poidan ver dende un sitio de privilexio a danza das espadas. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que con respecto á asistencia de corporación ás procesións xa se 
teñen posicionado en contra da mesma, e en tal sentido xa votaron a favor dunha moción 
presentada por AER. Con respecto á moción está de acordo. 
O concelleiro Sr. Orge Míguez sinala que sobre as procesións, xa se posicionaron no seu día, e 
que apoia a moción. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros considera que co palco non se trata de crear unha situación 
de privilexio, senón de facilitar un acto protocolario cunha representación institucional. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que hai que diferenciar entre actos relixiosos e institucionais e 
reitera que está en contra da asistencia da corporación aos actos relixiosos. 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros incide novamente en que non é un privilexio estar no 
palco. 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación ordinaria, o Pleno do Concello, por maioría dos seus membros 
presentes, sendo once votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do BNG e 1 de AER) e dez en 
abstencións (10 do PP), acorda aprobar a moción nos antecedentes transcrita. 
10.2.8 MOCION DO PsdeG-PSOE SOBRE A RETIRADA DO ANTEPROXECTO DE LEI 
ORGÁNICA DE MELLORA DA CALIDADE EDUCATIVA (LOMCE) 
Vista a moción presentada polo PsdeG-PSOE que transcrita di: 
"A educación en España mellorou extraordinariamente nos últimos anos, tal e como testemuñan 
os estudos de organismos internacionais. Hoxe os niveis de escolarización son mais altos ca 
nunca en tódalas etapas educativas, a porcentaxe de abandono escolar prematuro diminuíu 
substancialmente nos últimos anos, e somos un dos países que mais avanzou nos últimos anos 
en rendemento e equidade. O resultado é que hoxe dispoñemos dun sistema educativo cun 
nivel crecente de calidade, organizado como un servizo público universal, que chega a toda a 
poboación en condicións de igualdade e de calidade. 
O último impulso a este avance prodúcese en 2006, cando tras un intenso debate e un 
diagnóstico rigoroso se apróbase a Lei Orgánica de Educación, cun altísimo grao de acordo 
entre a comunidade educativa, organizacións sociais e forzas políticas. Esta lei, xunto ao 
aumento sostido durante varios anos dos orzamentos para educación, permitiron un enorme 
avance nos obxectivos da estratexia da UE para o ano 2020. 
Estes logros están agora en perigo ao presentar o goberno de Mariano Rajoy un novo 
anteproxecto de Lei Orgánica de Mellora da Calidade Educativa de carácter extremadamente 
conservador, regresivo para a educación pública e que supón un cambio profundo na 
organización da educación en España. A realidade é que para a súa elaboración serviuse dos 
seus principios ideolóxicos, renunciando á elaboración dun diagnóstico riguroso, compartido e 
coherente das necesidades e obxectivos educativos para os próximos anos. 
Esta nova reforma abre un camiño tan inxusto como ineficaz posto que asume que segregando
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pronto aos mozos redúcese o fracaso esco r. As medidas propostas van claramente 
encamiñadas a excluír canto antes do sistema escolar precisamente aos que máis necesitan da 
escola, e a formar aos nenos e aos mozos expresamente con criterios competitivos. 
Un anteproxecto de lei que se utiliza como elemento arroxadizo entre españois e busca degradar 
as linguas cooficiais, á vez que promove un proceso de recentralización que obvia a 
contribución das CCAA á mellora da educación en España. 
Dende logo, non se entende que razóns, fóra das puramente ideolóxicas, avalan o 
fortalecemento do ensino da relixión católica e permiten eliminar a formación cívica de 
Educación para a Cidadanía e os Dereitos Humanos. 
Un anteproxecto de lei que mostra unha desconfianza preocupante cara o docente e que pon 
todo a súa fe nas reválidas, as avaliacións e os rankings. 
En definitiva, unha reforma educativa que supón un menoscabo cara a escola pública e que 
demostra unha profunda desconfianza sobre o papel indispensable e positivo que esta xogou no 
desenvolvemento dos últimos trinta anos en España. 
Por todo iso, o Grupo Municipal Socialista do Concello de Redondela presenta para a súa 
consideración e aceptación polo pleno municipal a seguinte MOCIÓN, solicitando ao Goberno 
de España a retirada do anteproxecto da LOMCE: 
1. A retirada do anteproxecto de Lei Orgánica de Mellora da Calidade Educativa (LOMCE) 
2. A apertura dun proceso de diálogo para a análise das necesidades e os obxectivos, mediante 
un documento aberto de traballo de obxectivos e diagnóstico. 
3. No centro deste debate estará a Comunidade Educativa, o Consello Escolar do Estado, os 
Consellos Escolares Autonómicos, expertos educativos, as Comisións de Educación no Congreso 
e no Senado, aos Parlamentos autonómicos, á FEMP e a Conferencia Sectorial de Educación. " 

INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo da lectura á moción presentada e solicita un pronunciamento 
favorable á mesma. 
O concelleiro Sr. Varela Couñago móstrase favorable á súa aprobación por estar en contra da 
LOMCE, se ben non comparte o que se expresa nos parágrafos primeiro e segundo da 
exposición de motivos da moción. 
A concelleira Sra. Pérez Orge di que aplicar esta lei é un retroceso de moitos anos. Considera 
que ataca ao plurilingüismo, con grave prexuízo para o idioma galego; que segrega ao 
alumnado a partir de certa idade e que invade competencias das Comunidades Autónomas. 
Sinala que todo o sistema educativo está en contra e vén demandando a paralización da lei. 
Expresa o seu apoio á moción, se ben entende de interese adicionarlle concretos puntos, e a tal 
efecto formula a seguinte ENMENDA: 
1. A retirada do anteproxecto de Lei Orgánica para a mellora da Calidade Educativa. 
2. A esixencia de que a Xunta de Galicia solicite ao goberno do estado a retirada do anteproxecto 
de Lei Orgánica para a mellora da Calidade Educativa por invadir as súas competencias. 
3. A necesidade de que o sistema educativo potencie a diversidade lingüística e fomente a 
lingua propia do nos país, respondendo desta maneira ao contexto onde se inxire e partindo, 
por tanto, das distintas realidades lingüísticas que caracterizan ao Estado español. 
A concelleira Sra. París Blanco maniféstase en contra da moción e di que a LOMCE e está en fase 
de anteproxecto, polo que tería que esperarse para ver o seu desenvolvemento e texto definitivo. 
Considera que o rendemento escolar non é o adecuado e que o sistema está funcionando mal, 
existindo unha clara desmotivación do alumnado, polo que co anteproxecto de lei pretenden 
corrixirse as deficiencias do sistema educativo e mellorar a súa calidade. No que respecta á 
cooficialidade do galego e castelán, entende que están ao mesmo nivel polo que non ve ningún



problema. 

O Sr. Reguera Ocampo di que este anteproxecto de lei uniu a toda a comunidade escolar na súa 
contra, téndose convocada unha folga para o día 9. Di que o anteproxecto fulmina a materia 
referida á educación para a cidadanía, baseándose unicamente en principios ideolóxicos e sen 
ningún diagnóstico rigoroso. Considera que aumentarán as desigualdades co aumento das 
taxas, que as medidas só teñen fins segregatorios e que o anteproxecto non favorece nada ao 
ensino público. 

A concelleira Sra. Pérez Orge sinala que o BNG está radicalmente en contra da lei por centralista 
e españolizadora. Di que ogallá o galego estivera ao mesmo nivel que o castelán e que este non é 
necesario potencialo porque xa está moi implantado na nosa comunidade. Considera que os 
centros educativos serán menos democráticos, que a relixión contará máis nas notas medias e 
que o goberno galego non se implica neste asunto a pesar de que se lle invaden as súas 
competencias. 

A concelleira Sra. París Blanco reitera a súa oposición á moción e indica que os resultados 
escolares non son bos como consecuencia do deficiente sistema educativo, que a lei non 
pretende atacar a ningunha lingua e que considera necesario cambiar a lei actual porque non 
funciona, e olo tanto hai ue corrixir as súas deficiencias.P 
O concelleiro Sr. Reguera Ocampo di que a lei é regresiva para a educación pública, que segrega 
nenos e nenas nos colexios privados, cuestión que é inconstitucional, que non existen máis 
razóns que as ideolóxicas para fortalecer o ensino da relixión e a eliminación da educación para 
a cidadanía, e remata indicando que é unha lei extremadamente conservadora. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación ordinaria, o Pleno do Concello, por maioría dos seus membros 
presentes, sendo doce votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do BNG, 1 de AER e do concelleiro Sr. 
Alonso Monteagudo, do PP) e nove votos en contra (dos demais membros do PP) acordou 
aprobar a moción coa enmenda presentada polo BNG no referido aos puntos 2 e 3 desta, que se 
adicionan á parte dispositiva da moción como puntos 4 e 5, quedando, en consecuencia, o texto 
definitivo da mesma do seguinte xeito: 
1. A retirada do Anteproxecto de lei orgánica para a mellora da calidade educativa (LOMCE) 
2. A apertura dun proceso de diálogo para a análise das necesidades e os obxectivos, mediante 
un documento aberto de traballo de obxectivos e diagnóstico. 
3. No centro deste debate estará a comunidade educativa, o Consello Escolar do Estado, os 
Consellos Escolares Autonómicos, expertos educativos, as Comisións de Educación no Congreso 
e no Senado , os Parlamentos autonómicos, a FEMP e a Conferencia Sectorial de Educación. 
4. A esixencia de que a Xunta de Galicia solicite ao goberno do estado a retirada do 
Anteproxecto de lei orgánica para a mellora da calidade educativa, por invadir as súas 
competencias. 

5. A necesidade de ue o sistema educativo otencie a diversidade lin "ístíca e fomente a q P 8“ 
lingua propia do noso país, respondendo, desta maneira, ao contexto onde se inxire e partindo, 
or tanto, das distintas realidades lin "ísticas ue caracterizan ao Estado es añol. P S“ ‘l P 

10.2 SOLICITUDE DE COMPARECENCIAS. 
Solicitada a comparecencia polo grupo municipal socialista da conselleira de Servizos Sociais 
para que explique os motivos polos que certas partidas orzamentarias da área de servizos 
sociais tales como subvención de comedor escolar, subvencións de emerxencia social quedaron 
case intactas fronte á grande demanda social que estes servizos suscitan, comparece a 
conceHeira do ramo, Sra. París Blanco, que manifesta que se ten gastada a partida 
correspondente á emerxencia social de mulleres e fai referencia a que os gastos destas 
aplicacións orzamentarias están regulados mediante ordenanza ou bases ás que teñen que 
axustarse a concesión de subvencións, e noutros casos esta normativa está en fase de redacción.
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moi pouco da partida para comedor escolar, 

téndose rexeitado algunhas peticións por moi pouca diferencia e que actuacións así non 
deberían pasar. Sinala que as axudas da Xunta de Galicia baixaron moito e o concello debería 
actuar en consecuencia dotando dunha maior contía as partidas orzamentarias relativas a esta 
materia. 

A concelleira Sra. París Blanco manifesta que non se poden atender todas as solicitudes porque 
hai que aplicar unhas bases ás que se teñen que axustarse as subvencións, e no que respecta ás 
axudas da Xunta de Galicia que só se subvencionan as que cumpren os requisitos. 
10.3 ROGOS E PREGUNTAS. 
O concelleiro de AER, Sr. Varela Couñago, formula as seguintes preguntas: 
1. Sobre emerxencias Vendo as últimas noticias publicadas pola Xunta de Galicia sobre o tema 
das emerxencias, queríamos preguntarlle ao goberno local do PP canto vai custar ás arcas 
municipais a posta en marcha a partir de abril do novo GES (grupo de emerxencia 
supramunicipal), como se vai facer a selección de persoal e cal vai ser a súa organización para 
que funcione 24 h 365 días ao ano cun mínimo de persoal admisible para atender unha 
emerxencia. 

Responde o concelleiro Sr. González Barbeiro que se ten emitido un informe pola secretaria 
xeral do Concello, o cal se lle pasará a todos os grupos políticos para que o 
valoren. 

2. Sobre árbores autóctonas. Despois da tala dos plátanos de sombra no aparcadoiro da 
Alameda, o equipo de goberno declarou que compensaría esta plantando árbores autóctonas en 
diferentes puntos do Concello. A última vez que preguntamos neste pleno sobre este tema, 
contestáronnos que aínda non era a época de plantar. Sabendo que neste tempo é época 
adecuada para plantar, preguntamos: cando e onde pensar facer a prometida plantación? 
O concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros di que xa se plantaron 12 nogais, 12 laranxeiros, 1 aguacate, 
12 carballos, etc. 

3. Sobre técnico cultural. Despois de enterarnos pola prensa de que pensaban contratar un 
técnico cultural que exercerá de director do museo Meirande e de intermediario cos colectivos 
culturais da vila, preguntamos: Cal vai ser o método de contratación para dito/ a técnico/ a? 
Responde o concelleiro Sr. Alonso Monteagudo que se está tratando de conformar un equipo de 
cultura e que se está estudando dende o punto de vista xurídico a posibilidade de contratar 
unha persoa máis, en principio prevese que sexa a través dunha empresa. 
4. Sobre a sala de lectura da Casa Cultural de Cabeiro. Á vista do acordo adoptado pola 
Comisión de goberno en reunión celebrada o día 11 de setembro de 19990, referido á aceptación 
da cesión dun local que fai a asociación de veciños de Cabeiro para a creación dunha axencia de 
lectura e cesión da mesma á Dirección Xeral de Cultura, Patronato e Bibliotecas o Sr. Varela 
pregunta: Cando teñen pensado corrixir esta eiva para que a sala de lectura da Casa Cultural de 
Cabeiro volva a funcionar? 

Responde o concelleiro Sr. Álvarez Ballesteros que non hai datos de que esta sala de cultura 
estivera funcionando, non existindo constancia de tal extremo. 
5. Sobre residuos urbanos. No pleno do pasado mes de xaneiro presentamos unha moción de 
E.U. sobre residuos urbanos que foi aprobada por unanimídade. A moción recollía os seguintes 
acordos: 
- Obrigar a Urbaser a cumprir o contracto de recollida de lixo, volvendo a poñer en 
funcionamento o punto limpo móbil, que a de ser un centro de achega voluntaria que 
comprende una serie de colectores específicos para, aceite vexetal, fluorescentes, medicamentos 
caducados, pilas e baterías, etc. Este centro terá capacidade para almacenar todos os residuos 
procedentes de particulares, comerciantes, fabricantes, etc., que non son recollidos polos



servizos de recollida municipal. 
- Para a divulgación das funcións e o uso correcto das instalacións facilitarase aos usuarios a 
información suficiente. 
- Posibilitaranse as actividades educativas e a coordinación das visitas que desde os centros 
educativos, organizacións e asociacións solicítense realizar ás instalacións dos Puntos Limpos. 
- Creación dun punto limpo fixo como unha instalación deseñada para potenciar a recepción e a 
selección das diversas fraccións inorgánicas presentes nos residuos sólidos urbanos, 
especialmente os voluminosos e especiais, coa finalidade de separalos e valorizalos. Son recintos 
de recollida selectiva e residuos específicos, dotados de viarios, áreas de carga e descarga, 
colectores para específicos e cerramento perimetral. 
Que medidas ou xestións levan realizados ata a data para facer efectivos estes acordos? 
O Sr. Álvarez Ballesteros responde que se está a elaborar un dossier de puntos limpos para ver a 
mellor ubicación dos mesmos. 
6. Sobre tarxetas de estacionamento para persoas de mobilidade reducida. Somos conscientes do 
importantes traballo que está a desenvolver o concelleiro de Urbanismo e o escaso tempo que lle 
queda para resolver estas pequenas cuestións, pero tamén somos conscientes das dificultades 
que determinadas asociacións teñen para desempeñar o seu labor. O Racing Club de Chapela 
solicitou unha tarxeta de estacionamento para persoas con mobilidade reducida, tarxeta 
necesaria para a súa actividade diaria. Pensamos que o concelleiro debería deixar de traballar 
uns minutos no aparcadoiro, que xa ten árbores, e resolva esta cuestión que tampouco lle vai 
levar tanto tempo e preguntamos: Canto tempo máis vai precisar o Sr. concelleiro ou o alcalde 
para darlle resposta a esta demanda? (Téñase en conta que tal e como consta na documentación 
foi presentada en outubro de 2012. ¡Hai 7 meses!) Cantos máis necesitan? 
O concelleiro Sr. González Barbeiro responde que non necesita ningún mes máis, senón só días e 
que dende o venres está co asunto para resolvelo. 

Dado o avanzado da hora, e ao abeiro do artigo 87 do Real Decreto 2568/1986 de 28 de 
novembro polo que se aprobou o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Corporacións Locais, a Presidencia levanta a sesión, sendo as once horas e 
cincuenta e nove minutos da data indicad no ,êncabezamentq de todo o que, se estende a 
presente acta, da que, como Secretario, d 

Núm. 10/2013 

SESIÓN EXTRAORDINARIA CE DA POLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 4 DE XUÑO DE 2013 
ORDE DO DÍA 
1. APROBACIÓN, NO SEU CASO, DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR. 
2. APROBACIÓN INICIAL DO ORZAMENTO XERAL DO CONCELLO PARA O EXERCICIO 
2013. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas do día catro de xuño de dous mil trece, 
baixo a Presidencia do Alcalde, Javier Bas Corugeira, e a asistencia dos/ as concelleiros/ as: 
Miguel Ángel Álvarez Ballesteros, Julio Alonso Monteagudo, María Teresa París Blanco, Ana 
María Alonso Alonso, Jesús Crespo López, María José Barciela Barros, Erminda Quelle 
Fernández, Arturo González Barbeiro, Cándido Vilaboa Figueroa, Eduardo José Reguera 
Ocampo, Luís Alberto Orge Míguez, Digna Rosa Rivas Gómez, Antonio Cabaleiro Millares, 
Leticia González Guisande, Leonardo Cabaleiro Couñago, Antonio Vázquez Saco, José García 
Míguez, Cecilia Pérez Orge, Xoán Carlos González Campo e Jorge Varela Couñago. Tamén


